
          
Oss, 8 juli 2015 

 
Vragen ex artikel 41 Reglement van Orde Gemeenteraad:  

Hengelt Oss naar Schaijk en Heesch? 
 
Geacht college, 
 
De herindelingswind waait weer over Noordoost-Brabant. De SP ziet herindelingen niet als een doel 
in zichzelf en is niet per definitie uit op de vergroting van het grondgebied van de gemeente Oss. 
Dorpen en stadjes die op Oss zijn georiënteerd en waarvan de bevolking zelf aangeeft onderdeel uit 
te willen maken van onze gemeente zijn in principe welkom. Referenda zijn in onze ogen prima 
instrumenten om dergelijke, gedragen herindelingen van onderop mogelijk te maken. 
 
Op 7 juli 2015 verscheen in het Brabants Dagblad het artikel 'Oss hengelt naar Schaijk en Heesch'. 
Ook een lid van uw college, wethouder Wagemakers, tweette de volgende woorden over het 
herindelingsvraagstuk: "Schaijk en zeker Heesch zouden er goed aan doen om de stabiele gemeente 
Oss te verrijken". 
 
De fractie van de SP heeft de volgende vragen naar aanleiding van het artikel en de tweet van de 
heer Wagemakers: 
 

1. In het bewuste artikel wordt gesteld dat een lid van de Osse gemeenteraad de opdracht 
heeft gekregen van wethouder Wagemakers om het "Osse verhaal" te vertellen tijdens een 
informatieavond in Schaijk over de aanstaande herindeling van Landerd. Is deze weergave 
door het Brabants Dagblad correct? Zo ja, handelde wethouder Wagemakers daarbij namens 
het college? Zo ja, hoe rijmt u deze actie met het feit dat noch het Osse college, noch de Osse 
raad een formeel standpunt heeft ingenomen rondom Schaijk? Indien de heer Wagemakers 
handelde zonder mandaat van het college: wat vindt u deze handelwijze? 

2. Is de hierboven aangehaalde tweet van wethouder Wagemakers een weergave van het 
standpunt van het Osse college? Zo ja, hoe rijmt u dit met het gegeven dat noch het college, 
noch de Osse raad een formeel standpunt heeft ingenomen rondom de mogelijke 
herindeling van Landerd en Bernheze? Zo nee, wat vindt u van het feit dat een lid van het 
college een standpunt uitdraagt zonder de dekking van een collegebesluit, met andere 
woorden voor zijn beurt spreekt? 

3. Wat vindt u van de inhoud van de tweet van wethouder Wagemakers? Om preciezer te zijn: 
bent u het eens met de SP dat in eerste instantie de inwoners van Schaijk en Heesch zich 
moeten uitspreken over wat "goed" is voor hun bestuurlijke toekomst en niet een lid van het 
Osse college?  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van de SP, 
 
Mahmut Erciyas 


